
 

 

Pagina 1 van 3 

 

Verslag GMR vergadering van maandag 20 maart 2023 
 
Locatie: huis van SCOH  
 
Aanwezig GMR:  

Centrum & Haagse Hout Personeels- en oudergeleding  

Escamp & Wateringen Personeels- en oudergeleding 

Laak, Moerwijk & Schilderswijk Personeelsgeleding 

Loosduinen & Segbroek Oudergeleding 

Scheveningen Personeels- en oudergeleding 

Speciaal Onderwijs Personeelsgeleding 

 
Afwezig: Oudergeleding: Laak, Moerwijk & Schilderswijk (vacature) en het Speciaal Onderwijs 
(vacature)  
 
Aanwezig namens bestuur:  

Voorzitter CvB, lid CvB en bestuurssecretaris. 
Medewerker Mens & Organisatie. 
Sectordirecteur Mens & Organisa.tie 

Voorzitter:  
 
Status verslag: vastgesteld d.d. 17 april 2023 

 
1) Opening 

De vicevoorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  
 
2) Mededelingen 
Tijdens dit agendapunt maakt het College van Bestuur kennis met vier nieuwe GMR leden.  
 
3) Voorstellen College van Bestuur aan de nieuwe GMR leden 
De voorzitter van het College van Bestuur en het lid van het College van Bestuur stellen zich in het 

kort aan de nieuwe GMR leden voor. Tevens maken de nieuwe leden kennis met de 
bestuurssecretaris van het huis van SCOH.  

 
4) Toelichting SCOH brede informatie 
De voorzitter van het College van Bestuur geeft een korte toelichting over SCOH brede 
ontwikkelingen. In het schooljaar 2021/2022 lag de nadruk van het College van Bestuur op het 

opstellen van een nieuwe strategische meerjarenagenda en het leren kennen van de scholen. Nu 
ligt de focus op ‘Kansrijk onderwijs’ waarbij gewerkt wordt aan nieuwe vormen van onderwijs om 
het lerarentekort het hoofd te bieden, aan het onderwijs aan nieuwkomers en aan het uitvoeren 
van de strategische agenda. Daarnaast wordt gewerkt aan het verder professionaliseren van het 
Huis van SCOH aan de hand van de aanbevelingen van het rapport van Leeuwendaal. 
 
 

 
 
 
5) Voortgangsrapportage bestuurlijke agenda 

De GMR heeft de rapportages ontvangen. Naar aanleiding van deze voortgangsrapportagezijn er 
twee vragen. Een vraag over ’anders organiseren’: wat is de reden dat er naast de vier scholen die 
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vrijwillig zijn gestart met het ‘anders organiseren’ er ook vijf scholen noodgedwongen zijn 
begonnen. Het College van Bestuur geeft aan dat het lerarentekort de onderliggende reden is.  
 
 
Een tweede vraag gaat over het ontwikkelen van nieuwe schoolgebouwen. De GMR merkt op dat 
bij het punt ontwikkelingen nieuwe schoolgebouwen aangegeven wordt dat de gemeente Den Haag 

zich op één school gaat terugtrekken en dat SCOH kijkt om verder te gaan met deze ontwikkeling. 

De GMR vraagt aan de voorzitter van het College van het Bestuur of dit een verantwoorde 
financiële stap is. De voorzitter van het College van het Bestuur geeft aan dat er geen financieel 
risico aan deze voorgenomen nieuwbouw vast zit. Het gaat nu om het ontwikkelen van de plannen. 
In deze planvorming doet de gemeente een stap terug, maar blijft wel betrokken bij de 
daadwerkelijke nieuwbouw. Er moet rekening gehouden worden met een langdurig proces.  

 
 
Mededelingen College van Bestuur 
• Op 12 april staat er een themabijeenkomst gepland. Meer informatie volgt zo spoedig mogelijk. 
• Benoemingen directies zijn vermeld in de voortgangsrapportage. 
 
 

6) Kennismaken met sectordirecteur Mens & Organisatie 
Per 1 maart is er een nieuwe sectordirecteur Mens & Organisatie binnen SCOH gestart en hij stelt 
zich kort aan de GMR leden voor.  

 
 
7) Concept bestuursformatieplan 2023-2024 
De stafmedewerker M&O heeft de HR commissie van de GMR voorafgaand aan de vergadering een 

toelichting gegeven over het concept bestuursformatieplan 2023-2024. De HR commissie geeft aan 
dat de samenvatting duidelijk is en dat de antwoorden op de vragen helder zijn verwoord. De GMR 
adviseert om het belang van ‘anders organiseren’ en de hieraan gekoppelde doelen helder te 
communiceren. 
 
Daarnaast vraagt de GMR of de sector M&O opnieuw naar de mogelijkheden wil kijken om de LD 

(voormalig L12) functie binnen de organisatie te introduceren.  
 
8) Voorstel opheffen interne bezwarencommissie 
De PGMR gaat unaniem akkoord met het voorstel tot opheffing interne bezwarencommissie.  

De mogelijkheid tot het benaderen van de landelijke bezwarencommissie blijft. 

9) Mededelingen Dagelijks Bestuur 
Er zijn geen mededelingen vanuit het Dagelijks Bestuur. 
 
10)  BOVO procedure 

De voorzitter van de vergadering stelt voor om de memo BOVO procedure als leidraad te nemen en 
vraagt de GMR leden kort te reageren op de voorgestelde veranderingen. Inhoudelijk zijn er geen 
grote afwijkingen de nadruk ligt op de procedure wijziging. 
 
De GMR adviseert het College van Bestuur om over de gewijzigde procedure goed te communiceren 
met de scholen. Verder de scholen nadrukkelijk te wijzen op het belang van het meenemen van de 
ouders in deze wijzigingen. Daarnaast is het van belang dat de schoolcontactpersonen monitoren of 

de procedure voorspoedig verloopt. Zorgen zijn er over de korte tijd tussen start en sluiting van de 
inschrijving. 

  
 
11) Verslag 12 december 
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Het verslag is per mail vastgesteld en gepubliceerd. Geen opmerkingen. Het verslag is definitief 
vastgesteld.   
 
12)  Rondvraag en sluiting 
Een GMR lid deelt een reactie met het College van Bestuur op de vergoeding 
sportschoolabonnement die geldt voor de medewerkers binnen de organisatie. 

  

De eerst volgende GMR vergadering is 19 juni 2023. 
 
De vicevoorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 


